

Matta 澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

澳門大學學生會

第 7/2023 號選舉委員會通告

公告第廿六屆澳門大學學生會領導機關之選舉核算結果

澳門大學學生會選舉委員會(以下簡稱「選委會」)根據澳門大學學生會第 3/2023 號內部規章《領導機關選舉制度》第七十五條的規定,公佈第廿六屆澳門大學學生會領導機關之選舉核算結果及當選之組別。

本屆選舉中具選舉權之會員核算數據

會員總數: 12543 名

已投票之會員人數: 1574 名(佔全體人數之 12.55%)

無投票之會員人數: 10969 名(佔全體人數之 87.45%)

會員大會主席團及理事會之選舉核算數據

核算選票總數: 1573票

賢星閣所得信任票之票數: 1418 票(佔全體投票人數之 90.15%)

賢星閣所得不信任票之票數: 112票(佔全體投票人數之7.12%)

空白票之票數: 13票(佔全體投票人數之 0.82%)

廢票之票數: 30票(佔全體投票人數之 1.91%)

會員大會主席團及理事會之選舉核算結果

第廿六屆澳門大學學生會會員大會主席團及理事會之當選組別為賢星閣。

監事會之選舉核算數據

核算選票總數: 1574票

瑾惠閣所得之票數: 751票(佔全體投票人數之 47.71%)

正心閣所得之票數: 771票(佔全體投票人數之 48.98%)

總空白票之票數: 19票(佔全體投票人數之1.21%)

總廢票之票數: 33票(佔全體投票人數之 2.10%)

中國氹仔大學大馬路 澳門大學 學生活動中心 東 31 座(E31) 電話 Tel:(+853) 8822 4599 電郵 E-mail:info@umsu.org.mo Student Activity Centre E31 (E31) University of Macau Avenida da Universidade, Macau, Taipa, China 傳真 Fax:(+853) 8822 2372 網址 URL:http://umsu.org.mo/

リカ 楽門大學 生 會

JM 學 學 生 會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

監事會之選舉核算結果

第廿六屆澳門大學學生會監事會之當選組別為正心閣。

各當選組別名單將詳列於附件,若對以上所述有任何異議,可根據澳門大學學生會第 3/2023 號內部規章《領導機關選舉制度》第九十六條之規定,於核算結果公布後二日內(十月 一日或之前)向選委會提出。

特此通告。

第二十六屆澳門大學學生會 選舉委員會主席



英陽

二零二三年九月二十九日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

University of Macau Students' Union

Notice of Election Committee No. 7/2023

Announcement of the accounting result of the Election of 26th Management Board of UMSU

According to paragraph 75 of Internal Regulation No.3/2023 "Electoral System of Management Board", the Election Committee is now announcing the election result and the elected group of the 26^{th} election of UMSU

The accounting information of the members who have the right to vote in the election

The total number of members: 12543

The number of members that voted: 1574 (account for 12.55% of the total members)

The number of members that did not vote: 10969 (account for 87.45% of the total members)

The Election of Presidium of General Assembly and Board of Directors

The total number of votes: 1573

The number of votes of confidence that **Wise** got: 1418 (account for 90.15% of the total number of members that voted)

The number of votes of censure that **Wise** got: 112 (account for 7.12% of the total number of members that voted)

The number of blank votes: 13 (account for 0.82% of the total number of members that voted)

The number of invalid votes: 30 (account for 1.91% of the total number of members that voted)

The election result of Presidium of General Assembly and Board of Directors:

The elected group of Presidium of General Assembly and Board of Directors in the 26th Election is Wise

澳門大學學生會



Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

The Election of Supervisory Board

The total number of votes: 1574

The number of votes of confidence that **Gan Wai** got: 751 (account for 47.71% of the total number of members that voted)

The number of votes of confidence that **Sincere** got: 771 (account for 48.98% of the total number of members that voted)

The total number of blank votes: 19 (account for 1.21% of the total number of members that voted)

The total number of invalid votes: 33 (account for 2.10% of the total number of members that voted)

The election result of Supervisory Board

The elected group of Supervisory Board in the 26th Election is **Sincere**.

According to the No. 3/2023 Internal Regulations of "Electoral System of Management Board" Article 96, if there are any objections of the above election result, all the privies may submit an appeal to the Election Committee within two days (Before 1st October,2023) after the announcement of the accounting result. The list of the elected groups is listed in the attachment.

The 26th Election Committee of UMSU

Chairman



葉陽

29th Sep 2023

The Chinese version shall prevail.



IMP 澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

附件 Attachment:

會員大會主席團及理事會組別

賢星閣 Wise	
會員大會主席 President	陳澤鈞 CHAN CHAK KUAN
會員大會副主席 Vice-President	陳煒軒 CHAN WAI HIN
會員大會秘書 Secretary of General Assembly	何培儀 HO PUI I
理事長 Director General	甘晉譽 KAM CHON U
副理事長 Vice- Director General	李正賢 LEI CHENG IN
副理事長 Vice- Director General	麥嘉彤 MAK KA TONG
秘書長 Secretary General	甘凱潼 KAM HOI TONG
副秘書長 Vice- Secretary General	周朗賢 CHAO LONG IN
副秘書長 Vice- Secretary General	梁靜欣 LEUNG CHING YAN
財務長 Treasurer General	劉煒君 LAO WAI KUAN
副財務長 Vice- Treasurer General	劉鎣儀 LIU YIN YI
副財務長 Vice- Treasurer General	何浩雲 HO HOU WAN
會員事務部部長 Head of Members Affairs Department	黃凱晴 WONG HOI CHING
社會事務部部長 Head of Social Affairs Department	廖振華 LIO CHAN WA
文康部部長 Head of Culture and Leisure Department	陳子緩 CHEN ZIHUAN
資訊部部長 Head of Information Department	潘星行 PUN SENG HANG
宣傳推廣部部長 Head of Promotion Department	吳媛淇 NG WUN KEI



Matta 澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

總務部部長 Head of General Services Department	蔡佳森 CAI JIA SEN
人力資源部部長 Head of Human Resources Department	關力宏 KUAN LEK WANG
公共關係部部長 Head of Public Relations Department	黃嘉怡 WONG KA I

監事會組別

正心閣 Sincere	
監事長 Supervisor General	利蘊妍 LEE WAN IN
副監事長 Vice- Supervisor General	彭開元 PANG HOI UN
監事會秘書 Secretary of Supervisory Board	劉展滔 LAU CHIN TOU
監事 Supervisor	賴明慧 LAI MENG WAI
監事 Supervisor	鄭燿林 CHEANG IO LAM